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lezárult a Díjlovagló szakbizottság négyéves ciklusa, és van miről 
beszámolnunk, ami viszont talán még ennél is fontosabb: vannak ígéretes 
szakmai terveink a következő négyéves ciklusra is. a legnagyobb figyelmet 
alighanem az olimpiai felkészítő programunkkal vontuk magunkra, 
amelyhez állami támogatást is kaptunk.

a szakbizottság – elnöke Kertész Vik-
tor, tagjai Dallos zsófia, Fonyódi Ildi-

kó, Kerekes ágnes, Kiss Bianka és szokola 
csaba – az elmúlt négy év alatt sokat dol-
gozott a médiamegjelenésen. modern és 
rendszeresen frissített honlapunk van, kö-
szönhetően elnökünknek, Kertész Viktor-
nak és cégének. létrehoztunk egy 
Facebook-oldalt, amelyen mindig napra-
kész információt találnak az érdeklődők. a 
nagyobb versenyekről élő közvetítést szer-
veztünk, ami a versenyzők örömére szol-
gált és segítette a sportág népszerűsítését. 
a jövőben tervezünk további csatornákat 
keresni, ahol a magyar díjlovaglást nép-
szerűsíteni tudjuk.

az utánpótlás biztosítását először a Póni 
Klub támogatásával próbáltuk elősegíteni, 
majd az országos bajnokság utánpótlás 
kategóriája nyújtott lehetőséget az újon-
nan csatlakozó fiataloknak, hogy kedvet 
kapjanak a magasabb kategóriák felé ve-
zető úton való elinduláshoz.
Vezetőszáras versenyeket szerveztünk, a 
sorozat döntője az országos bajnoksá-
gon volt. a barátságos hangulat és érté-
kelés, valamint a szponzorok által biztosí-
tott díjak hozzájárultak, hogy az egészen 
fiatal gyerekek is kedvet kapjanak a díjlo-
vagláshoz.
a haladóbb, de nem profi versenyzőknek 
a talentum Kupa átalakításából létrehoz-

tuk a championátust, melyen hat szinten 
tudják megmérettetni magukat a lovasok, 
külön teret biztosítva a felnőtt és ifjúsági 
versenyzőknek. a szakbizottság fontosnak 
tartja, hogy azon lovasok is megfelelő kö-
rülmények között versenyezhessenek és 
legyenek értékelve, illetve jutalmazva, 
akiknek jelenleg az országos bajnokság 
nem kínál alternatívát az induláshoz. 
a lovak utánpótlását segítve a fiatal lovak 
bajnoksága a magyar bajnokság része 
lett és a 2019-es évtől a 4, 5 és 6 évesek 
mellett már a 7 éves lovak is teret kaptak. 
a 2018-as évben egy támogatási rend-
szer is segítette az utánpótlást, az újonnan 
érkező lovasok és edzőik között 5 millió 

CÉl az OlimPia

még két évem van a gyermek korosztály-
ban. természetesen szeretnék minél ered-
ményesebben versenyezni. először márci-
usban kezdünk a fedeles bajnokságokkal, 
majd ezt követően a válogatottal szeret-
nék részt venni és eredményesen teljesíte-
ni minden nemzetek Díja versenyen. a cél 
az európa-bajnokság és a magyar baj-
nokság.
Édesapád is versenyző, sokszor 
együtt is indultok, és ha jól tudom, 
ő az edződ is. Kik segítettek még?
mindenképp az édesapám az első, ő taní-
tott és edzett, tőle tanultam szinte mindent. 
még ő is aktív sportoló és nem mindig tud 
mellettem lenni, ezért meg kell említenem 
nagy andrást és Füzér gábort is. De nem 
felejteném el a nagyapámat sem, aki édes-
apám mellett a legtöbbet segít.
12 éves vagy, hogyan tudod ösz-
szeegyeztetni a tanulást az él-
sporttal? Hol szeretnél továbbta-
nulni? Mik a távolabbi céljaid a 
magánéletben?
mivel a versenyek miatt nagyon sok a hi-
ányzásom, ezért úgy döntöttünk, hogy ma-
gántanulói státuszban folytatom az iskolát. 
édesapám nyomdokaiba szeretnék lépni, 
szeretnék sikeres sportoló és üzletember 
lenni.
A lovaglás mellett mennyi szabad-
időd van, és azt mivel töltöd legszí-
vesebben?
nagyon kevés a szabadidőm, de általá-
ban azt is sportolással töltöm, bokszedzés-
re járok. Illetve a lovak körül is mindig van 
teendő, mert a lovakat és a szerszámokat 
rendben kell tartani.
Mit mondanál azoknak a fiúknak, 
akik hezitálnak, hogy a lovaglást 
válasszák-e sportjuknak, mert túl 
lányosnak tartják?
szerintem nem lányos sport, sőt kemény 
és megterhelő. le a kalappal azok előtt a 
lányok előtt, akik ebben a sportban helyt-
állnak.

Szladek Péter, 
Somogyvári Anett

■ 1. Fazekas István, Walter  ❙ 2. Ifj. szuhai 
gyula chacco Boyjal az eredményhirdetésen 
❙ 3. Peter englbrecht, Ultimus ❙ 4. alasztics aliz, 
chablis
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forintot tudtunk szétosztani Kertész Viktor 
felajánlásának köszönhetően.
az igazolt versenyzők száma a négyéves 
munkánk alatt 245-ről 335-re nőtt. a kö-
vetkező ciklusban szeretnénk megismételni 
ezt a 37 százalékos növekedést, melynek 
érdekében az eddigi változtatásokon felül 
még több lehetőséget kívánunk nyújtani a 

díjlovaglással ismerkedőknek, hogy kipró-
bálják magukat.
az osztrák rendszert alapul véve átlátható 
bíróképzést vezettünk be, melynek követ-
kezményeképp új bírókat tudtunk a szak-
ág szolgálatába állítani. a meglévő bírók 
képzésének támogatásával igyekeztünk a 
színvonalat növelni. a szakbizottság örö-
mére megalakult a Bírói Bizottság is, meg-
könnyítve ezzel a kommunikációt és a 
konstruktív együttműködést.
a szakbizottság a következő ciklusban  
is fontosnak tartja, hogy a bírókkal a konst-
ruktív kapcsolatot fenntartsa, és lehetősé-
geihez képest támogassa a képzésüket.
a versenyrendezőket az elérhető támoga-
tásokon felül a médiafelületeink kihaszná-
lásával is segítettük. eddig nem tapasztal-
ható mértékben nőtt az elérhető verseny-
irodák száma is, 2017 és 2019 között 21 
új jelentkező kapott képesítést a szakbizott-
ság által szervezett tanfolyamon.
a szakbizottság megfelelő gazdálkodásá-
nak eredményeképp lett a szakágnak két 

saját négyszöge is, melyek a jövőben meg-
felelő keretek között ugyancsak segíthetik 
a versenyrendezők munkáját.
az elmúlt négy évben sokat dolgoztunk a 
megfelelő források előteremtésén. az ed-
dig nem látott mértékű szponzoráció szer-
zése nagyban elősegítette a színvonalas 
bajnokságok megrendezését. Köszönhe-

tően támogatóinknak, minden évben egy-
séges ruhát tudtunk biztosítani az európa-
bajnokságok indulóinak, illetve a nevezé-
si díjuk kifizetésével a lovasokra és csa-
ládjukra háruló anyagi terhet tudtuk csök-
kenteni.
a szakbizottság elnöke, Kertész Viktor egy 
alapítvány létrehozásával is szeretné segí-

teni a jövőben a szakágat. az alapítvány 
nagyban megkönnyíthetné a források elő-
teremtését, hiszen jó társadalmi elfogadott-
sággal rendelkezik. a kialakult jó kapcso-
latoknak köszönhetően már több cég és 
magánszemély is jelezte támogatási szán-
dékát, aminek köszönhetően a jövőben is 
lehetőségünk lesz a színvonalas bajnoksá-
gok megrendezéséhez és tudjuk segíteni a 
lovasok, versenyhelyszínek munkáját.
az elmúlt négy évben a szövetségi kapi-
tány Dallos zsófia lett. munkájára jellemző 
az objektív, kizárólag a versenyeredmé-
nyekből kiinduló válogatási rendszer. a 
korosztályos lovasok jó teljesítményét mu-
tatja, hogy a minden évben emelkedő ha-
társzázalék ellenére egyre nő a válogatott 
lovasok száma és minden évben lovagol 
versenyzőnk az európa-bajnokság döntő-
jében.
a jövőben is fontosnak tartjuk, hogy a ver-
senyzők az eredményeik alapján kerülhes-
senek válogatotti pozícióba, továbbá sze-
retnénk, ha a lovasok között az összetar-
tás és a jó hangulat lenne uralkodó. ennek 
érdekében a jövőben több csapatépítésre 
alkalmas programot fogunk kínálni.
az idei évben állami forrás segítségével 
létrejött az olimpiai program, ami a támo-
gatást nyújtó Innovációs és technológiai 
minisztérium előírása alapján kizárólag 
azon lovasok támogatására fordítható, 
akik potenciális résztvevői lehetnek a 
2021-es európa-bajnokságnak és a 2024-
es olimpiai játékoknak. ennek tükrében 
azon versenyzők részesülhetnek támoga-
tásban, akik nagydíj vagy ahhoz közeli 
szinten indultak a 2019-es szezonban. a 
szakbizottság a program mentorának a 
nemzetközileg elismert holland szakem-
bert, Johan rockxot kérte fel. a programba 
a versenyeredmények tükrében bárki be-
kerülhet, illetve ki is kerülhet belőle. a tá-
mogatás az edzői segítségen kívül kiterjed-
het a felkészüléshez kapcsolódó költségek 
térítésére. a szakbizottság javaslata alap-
ján jövő évtől egy sportmenedzser is erősít-
heti a program csapatát, aki nagy előrelé-
pést hozhat lovasaink nemzetközi elismert-
ségének segítésében, illetve a szervezési 
és további forrás előteremtése érdekében 
végzett munkában.
az olimpiai felkészítő program keretében 
az általa készített terv első állomásaként 

Johan rockx december közepén már meg 
is tartotta az első edzőtábort az általa kivá-
lasztott felnőtt nagydíjas versenyzők, vala-
mint U25 korosztályú lovasok részére (a 
fotók az edzőtáborban készültek). a szak-
bizottság elképzelése, hogy egy tapasz-
talt, sokat látott szakember rendszeres 
edzőtáborok keretében kísérje figyelem-

mel lovasainkat. Johan már négy éve a ma-
gyarországi talent Program edzőjeként lá-
togat hazánkba, és a korosztályos lovasok-
nál is hathatós segítséget nyújtott. tapasz-
talata és tudása megkérdőjelezhetetlen, mi 
sem jelzi ezt jobban, mint hogy ő vezette a 
holland válogatottat a riói olimpiára. lova-
saink tudásának bővítése mellett Johan se-

gíteni fogja a szövetségi kapitányt a páro-
sok menedzselésében is. az edzőtábor 
helyszínéül a máriakálnoki Dressurzentrum 
szolgált, ahol a lovasok minden igényét ki-
elégítő környezetben, nyugodt körülmé-
nyek között tudtak két napig az edzésekre 
koncentrálni. nem titok, hogy az edzőtá-
borok célja a szakmai fejlesztésen túl a 
csapatépítés, a lovasok közti csapatszel-
lem kialakítása is. az első közös edzőtá-
borban tíz lovas vett részt tizenkét lóval, 
ebből hárman képviselték az U25 korosz-
tályt. egyelőre a következő edzőtáborok-
ban mindenki részt vehet, ameddig nincs 
jelentős létszámbeli növekedés a nagydíj-
ban versenyző lovasok között. a későbbi-
ekben a versenyszezon kezdetével a lova-
sokat versenyteljesítményük alapján két 
kategóriába soroljuk. a program várja és 
befogadja az új lovasokat, hogy minél na-
gyobb rálátásunk legyen arra, miből épít-
kezhetünk. Jó volt látni azt a profizmust, 
amit Johan az edzések alkalmával tanúsí-
tott. egy pár mozdulatból már rögtön fel-
fedte a lovak gyenge pontjait, és követke-
zetes, szakszerű tanácsaival rengeteget tu-
dott finomítani a párosokon. az elkövetke-
zendőkben megtekinti külföldön tartózko-
dó magyar lovasainkat, kidolgoz egy jövő 
évre szóló menedzselési tervet, és a jövő 
évben hat alkalommal érkezik hazánkba, 
hogy további edzőtáborokat tartson. Bí-
zunk benne, hogy jelenléte felpezsdíti az 
itthoni lovaséletet, és edzéseiből profitálva 
felnőtt lovasaink sikeresen tudják teljesíteni 
az előirányzott célokat!

Díjlovagló Szakbizottság

„Johan már négy éve 
a Talent Program

 edzőjeként látogat 
Magyarországra, 
és a korosztályos 

lovasoknál is hathatós
 segítséget nyújtott. 

Tapasztalata és tudása 
megkérdőjelezhetetlen”
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forintot tudtunk szétosztani Kertész Viktor 
felajánlásának köszönhetően.
az igazolt versenyzők száma a négyéves 
munkánk alatt 245-ről 335-re nőtt. a kö-
vetkező ciklusban szeretnénk megismételni 
ezt a 37 százalékos növekedést, melynek 
érdekében az eddigi változtatásokon felül 
még több lehetőséget kívánunk nyújtani a 

díjlovaglással ismerkedőknek, hogy kipró-
bálják magukat.
az osztrák rendszert alapul véve átlátható 
bíróképzést vezettünk be, melynek követ-
kezményeképp új bírókat tudtunk a szak-
ág szolgálatába állítani. a meglévő bírók 
képzésének támogatásával igyekeztünk a 
színvonalat növelni. a szakbizottság örö-
mére megalakult a Bírói Bizottság is, meg-
könnyítve ezzel a kommunikációt és a 
konstruktív együttműködést.
a szakbizottság a következő ciklusban  
is fontosnak tartja, hogy a bírókkal a konst-
ruktív kapcsolatot fenntartsa, és lehetősé-
geihez képest támogassa a képzésüket.
a versenyrendezőket az elérhető támoga-
tásokon felül a médiafelületeink kihaszná-
lásával is segítettük. eddig nem tapasztal-
ható mértékben nőtt az elérhető verseny-
irodák száma is, 2017 és 2019 között 21 
új jelentkező kapott képesítést a szakbizott-
ság által szervezett tanfolyamon.
a szakbizottság megfelelő gazdálkodásá-
nak eredményeképp lett a szakágnak két 

saját négyszöge is, melyek a jövőben meg-
felelő keretek között ugyancsak segíthetik 
a versenyrendezők munkáját.
az elmúlt négy évben sokat dolgoztunk a 
megfelelő források előteremtésén. az ed-
dig nem látott mértékű szponzoráció szer-
zése nagyban elősegítette a színvonalas 
bajnokságok megrendezését. Köszönhe-

tően támogatóinknak, minden évben egy-
séges ruhát tudtunk biztosítani az európa-
bajnokságok indulóinak, illetve a nevezé-
si díjuk kifizetésével a lovasokra és csa-
ládjukra háruló anyagi terhet tudtuk csök-
kenteni.
a szakbizottság elnöke, Kertész Viktor egy 
alapítvány létrehozásával is szeretné segí-

teni a jövőben a szakágat. az alapítvány 
nagyban megkönnyíthetné a források elő-
teremtését, hiszen jó társadalmi elfogadott-
sággal rendelkezik. a kialakult jó kapcso-
latoknak köszönhetően már több cég és 
magánszemély is jelezte támogatási szán-
dékát, aminek köszönhetően a jövőben is 
lehetőségünk lesz a színvonalas bajnoksá-
gok megrendezéséhez és tudjuk segíteni a 
lovasok, versenyhelyszínek munkáját.
az elmúlt négy évben a szövetségi kapi-
tány Dallos zsófia lett. munkájára jellemző 
az objektív, kizárólag a versenyeredmé-
nyekből kiinduló válogatási rendszer. a 
korosztályos lovasok jó teljesítményét mu-
tatja, hogy a minden évben emelkedő ha-
társzázalék ellenére egyre nő a válogatott 
lovasok száma és minden évben lovagol 
versenyzőnk az európa-bajnokság döntő-
jében.
a jövőben is fontosnak tartjuk, hogy a ver-
senyzők az eredményeik alapján kerülhes-
senek válogatotti pozícióba, továbbá sze-
retnénk, ha a lovasok között az összetar-
tás és a jó hangulat lenne uralkodó. ennek 
érdekében a jövőben több csapatépítésre 
alkalmas programot fogunk kínálni.
az idei évben állami forrás segítségével 
létrejött az olimpiai program, ami a támo-
gatást nyújtó Innovációs és technológiai 
minisztérium előírása alapján kizárólag 
azon lovasok támogatására fordítható, 
akik potenciális résztvevői lehetnek a 
2021-es európa-bajnokságnak és a 2024-
es olimpiai játékoknak. ennek tükrében 
azon versenyzők részesülhetnek támoga-
tásban, akik nagydíj vagy ahhoz közeli 
szinten indultak a 2019-es szezonban. a 
szakbizottság a program mentorának a 
nemzetközileg elismert holland szakem-
bert, Johan rockxot kérte fel. a programba 
a versenyeredmények tükrében bárki be-
kerülhet, illetve ki is kerülhet belőle. a tá-
mogatás az edzői segítségen kívül kiterjed-
het a felkészüléshez kapcsolódó költségek 
térítésére. a szakbizottság javaslata alap-
ján jövő évtől egy sportmenedzser is erősít-
heti a program csapatát, aki nagy előrelé-
pést hozhat lovasaink nemzetközi elismert-
ségének segítésében, illetve a szervezési 
és további forrás előteremtése érdekében 
végzett munkában.
az olimpiai felkészítő program keretében 
az általa készített terv első állomásaként 

Johan rockx december közepén már meg 
is tartotta az első edzőtábort az általa kivá-
lasztott felnőtt nagydíjas versenyzők, vala-
mint U25 korosztályú lovasok részére (a 
fotók az edzőtáborban készültek). a szak-
bizottság elképzelése, hogy egy tapasz-
talt, sokat látott szakember rendszeres 
edzőtáborok keretében kísérje figyelem-

mel lovasainkat. Johan már négy éve a ma-
gyarországi talent Program edzőjeként lá-
togat hazánkba, és a korosztályos lovasok-
nál is hathatós segítséget nyújtott. tapasz-
talata és tudása megkérdőjelezhetetlen, mi 
sem jelzi ezt jobban, mint hogy ő vezette a 
holland válogatottat a riói olimpiára. lova-
saink tudásának bővítése mellett Johan se-

gíteni fogja a szövetségi kapitányt a páro-
sok menedzselésében is. az edzőtábor 
helyszínéül a máriakálnoki Dressurzentrum 
szolgált, ahol a lovasok minden igényét ki-
elégítő környezetben, nyugodt körülmé-
nyek között tudtak két napig az edzésekre 
koncentrálni. nem titok, hogy az edzőtá-
borok célja a szakmai fejlesztésen túl a 
csapatépítés, a lovasok közti csapatszel-
lem kialakítása is. az első közös edzőtá-
borban tíz lovas vett részt tizenkét lóval, 
ebből hárman képviselték az U25 korosz-
tályt. egyelőre a következő edzőtáborok-
ban mindenki részt vehet, ameddig nincs 
jelentős létszámbeli növekedés a nagydíj-
ban versenyző lovasok között. a későbbi-
ekben a versenyszezon kezdetével a lova-
sokat versenyteljesítményük alapján két 
kategóriába soroljuk. a program várja és 
befogadja az új lovasokat, hogy minél na-
gyobb rálátásunk legyen arra, miből épít-
kezhetünk. Jó volt látni azt a profizmust, 
amit Johan az edzések alkalmával tanúsí-
tott. egy pár mozdulatból már rögtön fel-
fedte a lovak gyenge pontjait, és követke-
zetes, szakszerű tanácsaival rengeteget tu-
dott finomítani a párosokon. az elkövetke-
zendőkben megtekinti külföldön tartózko-
dó magyar lovasainkat, kidolgoz egy jövő 
évre szóló menedzselési tervet, és a jövő 
évben hat alkalommal érkezik hazánkba, 
hogy további edzőtáborokat tartson. Bí-
zunk benne, hogy jelenléte felpezsdíti az 
itthoni lovaséletet, és edzéseiből profitálva 
felnőtt lovasaink sikeresen tudják teljesíteni 
az előirányzott célokat!

Díjlovagló Szakbizottság

„Johan már négy éve 
a Talent Program

 edzőjeként látogat 
Magyarországra, 
és a korosztályos 

lovasoknál is hathatós
 segítséget nyújtott. 

Tapasztalata és tudása 
megkérdőjelezhetetlen”
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